
 

 

 

 
 

  

 

 

ACTA REUNIÓ AFA - DIMECRES 26 D’ABRIL DE 2023 
HORA: 21.30 
 
Assistents: NA, CH, ER, LV, JL, DP, MV, MG, MG, MN, LC, RH, MTArjones, 
MM, AN, CR, NG, EP, NF, SG, DR, LM, SF, RB, CS, EV.  
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovar o no l’acta anterior. S’aprova.  
2. Fer esmena de l’acta de desembre en referència a la resposta de l’Escola en 

relació a la inversió en ventiladors. Es fa l’esmena següent: El tema dels 
ventiladors es recull d'una manera a l'acta, que pot donar a entendre que el tema 
de la calor a les aules no preocupa o no és una prioritat de l'escola, i això pot 
generar malentès o fins i tot malestar entre les famílies. Per l’escola el benestar 
dels alumnes és fonamental.  

El que es va parlar a final de curs va ser que potser seria millor esperar a l’inici del 
curs 22-23 per a decidir què fer. D’aquesta manera, també a principis de curs es van 
fer unes medicions amb l’ajuda de LC i la MG i es van fer arribar al Departament 
d’Educació. S’han enviat dos correus demanant els ventiladors que corresponen al 
centre i des del Departament no s’ha donat cap resposta.  
Les famílies estan preocupades pel futur i per la calor que vindrà. Es posa damunt 
la taula la possibilitat de fer una acció comuna des de les AFA’s de La Garriga per 
fer algun tipus de pressió al departament.  
 
3. Valorar la Festa de Sant Jordi: activitats, implicació famílies, col·laboració i 

d’altres (Comissió de festes). Aquesta festa ha posat en pràctica i per primera 
vegada el sistema de tíquet. Això ha fet que hagi sigut més àgil. S’ha venut la 
meitat del que es va fer (berenar). El benefici és d’uns 200€. Es proposa mantenir 
el sistema de tíquets.  Des de la comissió econòmica es proposa que hi hagi 
alguna festa en la que es convidi a berenar als infants de l’escola, es demana 
que es valori des de Festes. A la festa de final de curs es valora invertir una mica 
més de pressupost i fer que les famílies ho gaudeixin més. Alguna família 
proposa la possibilitat de posar una mica de música o fer quelcom que faci que 
més famílies es quedin a gaudir la tarda. Possibilitat de fer crides puntuals per a 
aportar idees per les festes.  
La venta de llibres va suposar uns 160€ que aniran destinats a renovar el fons 
bibliogràfic de l’escola. Des de la comissió de biblioteca es vol fer un agraïment 
públic a la família Kudla, la família Gil Girmé i família Rodríguez Català. Van 
quedar llibres per vendre i es van cedir a l’escola. La marató de lectura en veu 
alta no va tirar endavant però es reserva per fer-la potser l’any vinent.  

 



 

 

4. Decidir si es volen tirar endavant les bosses de tela com s’ha fet en els darrers 
cursos. En cas afirmatiu, distribuir tempos i qui s’encarrega de què. Vinculació 
projecte d’escola? Si es fan bosses, caldria canviar el format i també la 
destinació dels diners perquè el suport psicopedagògic ja s’ha cobert aquest any 
amb la loteria. S’acorda deixar passar aquest any perquè no tenim una finalitat 
ni tampoc una idea clara.  

 
5. Aprovar o no la compra dels diferents instruments que es requereixen per a 

l’activitat extraescolar de batucada que es vol iniciar el curs vinent (Comissió 
extraescolars). Es va dir de fer una inversió primera per a 8 nens, que puja a uns 
800 euros i si la cosa funcionés es podria augmentar la demanda. Caldria 
preguntar a l’escola si els farien servir. S’emplaça la decisió per la propera 
reunió. Es pot aprovar l’activitat a Consell Escolar i després, si decidim que no, 
sempre es pot eliminar. Si fos possible, estaria bé fins i tot fer dos grups per a 
amortitzar bé els instruments. Es proposa també que hi hagi tastet de batucada 
a les portes obertes perquè els infants ho vegin. Possibilitat de demanar als de 
Puiggraciós?  

  
6. Informacions diverses 
 a) Cal encarregar els clauers de 6è tal i com es va fer l’any passat.  
7. Precs i preguntes.  
 - Piscina: es genera un debat al voltant de la subvenció que l’Ajuntament dona 
per a fer piscina (incloent autocar) i que totes les escoles públiques i el Sant Lluís 
aprofiten. Es pregunta per què Pinetons és l’única que no en fa i es respon que va 
ser una decisió de l’anterior direcció i que es farà la demanada a l’actual.  
 - Lavabos: els lavabos de primària segueixen sent un problema (pudor). No 
és una qüestió d’higiene, ja que es netegen bé, sinó que necessiten una reforma. 
S’ha demanat a l’Ajuntament en vàries ocasions que s’ho mirin però curs rere curs 
el problema persisteix. Es proposa mobilitzar a les famílies per a que l’Ajuntament 
faci quelcom.  
 
 
 
 Propera reunió: presencial, a l’escola. Serà dimecres 7 de juny entre les 20 i 
les 20:30 h. Es proposa fer un pica-pica entre tots els assistents com el curs passat.  
 
  
 
 
   
 
 
 


